
Протокол Річної Ради 39-ого Куреня УПС Спартанки 

 

Рада 

Рада відбулася 29-30 вересня, 2017 року на Союзівці.  39 шленки були присутні. 

 

П’ятниця, 29 вересня: Приїзд, реєстрація, вечера, ватра. 

 

Субота, 30 вересня, Порядок Нарад 
1. Аніта Роїк відкрила раду в повних одностроях. 

  

2. пл. сен. Маріянка Гаврилюк була прийнята як кандидатка куреня 

 

3. пл. сен. Аріядна Голинська і  пл. сен Роксоляна Кизик були прийняті як повні 

членки куреня. 

 

4. Члени куреня затвердили вибір пресідника, Талю Даниш і писаря нарад, пл. 

cен. Аню Тершаковець Томко. 

 

5. Голосування над протоколом нарад було прийнято одноголосно. 

 

6. Протокол з попередної ради був охвалений, одноголосно. 

 

7. Всі звіти були надіслані для перегляду перед радою, і тому ми їх не 

обговорювали в деталях. Члени куреня мали нагоду обговорити головні точки 

подані в звітах.  

 

8. Гуркові Звіти: 

 Філядельфія  

 Ню Йорк  

 Ню Джерзі  

Питання чи Філядельфія можна більше членок придбати– на жаль там 

багато Мавок і тяжко притягнути.  Можливість маємо ще двох кандидаток 

але ще не певно.   

 

9. Звіт Початкового Табору --  Тяжко знайти команду тепер хоч дуже багато 

дітей записуються 

  

10. Звіт Кінного Табору – Не було ніяких завваг. 

 

11. Звіт Комітету Ради -  Петруся Паславська згадала що вона передала відео 

Хмельниченькам і ст пл Спартанкам щоби вони перебрали переведення. 

 



12. Звіт ВФВ – Наталка повторила, що був дуже успішний рік – нарешті виглядає 

що старші пластунки переберають.  ст пл Надя Олесницька буде очолювати.  

 

13. Звіт Екологічного Комітету – Не було ніяких завваг. 

 

14. Звіт Референта Сеніорських Справ  
 

15.  Звіт Референта Зв’язків УСП Спартанок – Не було звіту. 

 

16. Звіт Пресового кореспондента – Не було ніяких завваг 

 

17. Звіт Номінаційного Комітету – Не було ніяких завваг. 

 

18. Звіт Скарбника – Не було ніяких завваг 

 

19. Кандидатки – Христя поправила звіт - Роксоляна Кизик стане повною разом з  

Аріянною Голинськоюю.  Accepting a new candidate (Marianka Hawrylok). Є ще 

три можливі кандидатки 

 

20.  Звіт Курінної і І-шої заступницi --  Не було звіту заступниці. 

 

21. Звіт Соціяльної Мідії – Комітет підтримує сторінку для Спартанок - доступ 

обмежений. 

 

22. Членки куреня підтримали уділення абсолюторії курінному проводі.  

Одноголосно. 

 

23. Перевибори Курінного проводу 

 Курінна – пл. сен. Зезя Завадівська 

 І-ша заступниця – пл. сен. Аніта Роїк 

 ІІ-га заступниця (писар) – пл. сен. Тереса Куріца 

 Скарбник – пл. сен. Леся Маґун 

 Пресовий кореспондент - пл. сен. Ірка Савчин Дол 

 Хронікар - пл. сен. Христя Сенторе 

 Хорунжа – пл. сен. Марґарета Нич 

 Референти Кандидатури – пл. сен. Христя Іванник і пл. сен. Леся 

Палилик 

 

Одноголосно Прийнято. 

 

24. Висліди перевиборів гурткових: 

 Гурткова Філядельфії – пл сен Маруся Колодій 



 Гурткова Ню Йорку – пл. сен. Христя Іваник 

 Гурткова Ню Джерзі – пл сен Рома Максимович і пл сен Дарка Патті 

 

25.  Голови Комітетів 

 Початквий Табір - пл. сен. Ореста Білоус Олексій і пл. сен. Христя Сенторе 

 Кінний  Табір- Петруся Паславська продовжує передавати старшим 

пластункам.  Комітет би вже не існував, але членки би були готові на 

поради.  Петруся далі буде очолювати поки остаточне рішення не буде 

зроблене. 

 ВФВ – cт пл Надя Олесницька (пл сен Христя Іваник ) 

 Екологічний - пл. сен. Слава Гатала 

 Рада – Ню Йорк (вибори будуть) 

 Соціяльна Мідія - пл. сен. Надя Ґлюх і пл. сен. Христя Іваник 

 Сеньорських Справ - пл. сен. Ірця Зварич 

 Звязок УСП - пл. сен. Таля Даниш 

 Номінаційна Комісія - пл. сен. Леся Маґун  

 

Різне 

 

Початковий табір 

- Команду тяжко знайти – порада програму де ми провадимо адміністрацією 

але знаходимо інших бути в команді і в булаві але потребуємо щоби ст пл 

перебрали адміністрацію   

- Хочемо щоби КПС визнав що цей спец табір Спартанок 

- Може відкрити другу туру?  

- Long discussion on space constraints – request for kurinna to help understand.  

- Looking at advertising earlier to get better count to be able to accommodate with 

staff and location.  

 

Розмова з Спартанками з України які одночасно мали свою раду.  Вони нам 

висилають шлюфки через Марту Левко але мусимо дозвіл від КПС.  

 

Петруся Паславська продовжує розмову з Хмельниченьками щоби з ними 

співпрацювати над дальшими таборами кінними 

 

Комітет Ради– Будемо старатися разом з старшими пластунками 

Коротка розмова про ролю контрольного комітету ради 

 

Чи є можливо звернутися до чоловічого куреня чи вони би могли нам помогти з 

екологічним комітетом – тепер що сеніорки не провадять ВФВ екологічний 

комітет може бути більшою метою для нас. 

 



Наша сторінка на Facebook є приватною.  Чи можемо відкрити щоби більше 

оголошувати 

 

Комітет статуту.  Треба дописати деталі наших звичаїв 

 

Підвищення ступенів.  Прошу виповнити. 

 

КПЗ на Союзівці.  Христя Козак їде від нашого куреня. 

 

ВФВ Треба помалювати наші патички щоби діти не привозили своїх 

 

Порушена тема передумати чи перейти на Велику Раду і Малу Раду а не мати 

Велику Раду що року 

 

Куріь прийняв мати офіційне гасло: “Зі щитом, або на щитi” 

 

“У стародавній Спарті, коли жінки Спарти відправили чоловіки та сини до 

битви, вони передавали щит з наказом, ‘Повернись зі щитом, або на щитi.’ 

Іншими словами, повернись переможцем (зi щитом), або мертвим. У 

стародавній Спарті, поразка в битві була доля гірша, ніж смерть. Якщо 

хтось втратив щит у битві, це означало, що він був боягузком і не виконав 

свого обов'язoк. Якщо він загинув у битві, це означало, що він чесно 

виконував свій обов'язок і тіло його було перенесено назад до Спарти на 

щитi.” 

 

За два роки 60 років Спартанок – в 2019р  Плануймо спільну раду свята! 

 

Скоб! 

Підписали:  

пл. сен. Зезя Завадівська, СП Курінна 

пл. сен. Аня Тершаковець, СП Писар (заступник) 

 


